
期中教學評鑑意見調查表 

(Midterm Assessment Survey) 
課程名稱(Course Name)：         課程代號( Course Number)：         

授課老師(Instructor’s Name)：           

本問卷為瞭解此課程目前的教學效果及建議，以作為後續課程教

學調整的參考，請同學依據個人學習成效填寫，問卷採不記名方

式，個人基本資料將不存入問卷結果資料庫，且不會影響學科成

績，請同學放心填寫。 

The chief aim of this survey is to find out the teaching effectiveness and 

weaknesses of this course for the purpose of instructional improvement. 

Please complete the survey based on your personal learning effectiveness. 

The survey is administered anonymously and its results will not influence 

your course grade. Please answer the following questions without 

reservation.    
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一、教學評量(Teaching Evaluation) 

教學目標與內容(Teaching Goals and Content)   

 1. 課程有組織地提供適當的輔助教材，課程內容與目

標相符。 

This course systematically provides appropriate 

supplementary material and its content corresponds with 

its teaching goals.  

 

    

 2. 到目前為止我覺得本課程之教材「難易適中」。 

I currently feel the difficulty level of the teaching 

materials is appropriate.   

 

 

    

教學方法與學生互動(Teaching Methods and Interaction with Students ) 

 3. 我覺得老師樂於解答學生疑惑。 

I think that the instructor is willing to answer students’ 

questions carefully and completely  

 

    

 4. 教師講課教學進度與授課方式，使我能充分了解。 

The instructors’ teaching pace and teaching methods  

led to my adequate understanding. 

 

    

態度與敬業精神(Teaching Attitude and Work Ethic) 

 5. 我覺得老師的教學態度很認真且教學品質優良。 

I feel that the instructor has a serious attitude towards 

teaching.  

 

    

二、學生自評(self-appraisal) 

 6. 目前我對授課內容的理解程度為(1)100~90% (2) 

89~80% (3)79~70% (4)69~60% (5)60%以下。 

My current comprehension of this course content is (1) 

100~90% (2) 89~80% (3)79~70% (4)69~60% (5) less 

than 60%. 

     



 7. 意見欄：到目前為止我對這門課、老師的其他建議 

(例如:「課程內容要調整」、「老師教學技巧要調整」、「教學進度要調整」、

「老師教學熱忱要提昇」、「都很好，不需要調整」或其他，請具體說明，但

請勿使用人身攻擊字句敍述)  

Opinion Column: My current suggestions for this course, instructor, and others 

 (For example, (1) the course content, the instructor’s teaching techniques, or the 

teaching pace needs to be adjusted; (2) the instructor’s teaching enthusiasm needs 

enhancing; (3) everything is great and there is no need for any adjustment; or (4) 

others. Please give concrete examples and don’t make a personal attack with 

abusive remarks.  

 

 

 


